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Protokół Nr XXX/17 

z XXX sesji Rady Gminy Janów 

z dnia 28 grudnia 2017 roku 

 

 Na stan 15 Radnych w sesji uczestniczy 10, nieobecny- Józef Bochenko, Marcin Kieżel, 

Wiesław Sobolewski Zdzisław Stasiełuk i Ryszard Szacki. Ponadto udział biorą: Wójt Gminy 

Pan Czesław Jan Kiejko, Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan, Sekretarz Gminy Pan Jerzy 

Pogorzelski oraz goście zgodnie z załączonymi listami obecności. 

 

Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski. 

Protokolantka – Marta Muklewicz 

Miejsce posiedzenia Rady – sala konferencyjna w Urzędzie Gminy w Janowie.. 

Czas trwania obrad: 10.00 – 13.00 

 

1. OTWARCIE SESJI. 

 

 Obrady otworzył Pan Antoni Rymarski – Przewodniczący Rady Gminy. Serdecznie 

powitał pracowników gminy, Radnych oraz Sołtysów. Stwierdził, że na stan 15 radnych, w 

sesji uczestniczy 10, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD. 

 

 Prowadzący obrady Pan Antoni Rymarski odczytał porządek dzienny sesji, jak w 

zawiadomieniu. Zapytał, czy będą propozycje zmian w porządku obrad. Sekretarz Pan Jerzy 

Pogorzelski poinformował, iż zachodzi pilna potrzeba wprowadzenia dodatkowych punktów 

do porządku obrad uchwały punkt, 11 jako: uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie; uchwałę punkt, 12 jako: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Janowie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową w Janowie; uchwałę punkt, 13, jako: stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Białousach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawowa w Białousach oraz punkt, 14, jako: informacja Wójta Gminy Janów w sprawie 



analiza aktualnego potencjału i prognozowanego zapotrzebowania na usługi edukacji 

przedszkolnej w Gminie Janów, powiat Sokólski.  

Następnie porządek obrad został odczytany i poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało 10 Radnych. 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z pracy Wójta Gminy Janów. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Janów na 2017 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów 

na lata 2017-2025. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2018 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Janów na lata 2018-2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2018 

roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą :BIOM sp. z o.o. z siedzibą 

w Dolistowie Starym zadania własnego Gminy Janów w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Janowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w 

Janowie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Białousach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w 

Białousach. 

14. Informacja Wójta Gminy Janów w sprawie analiza aktualnego potencjału i 

prognozowanego zapotrzebowania na usługi edukacji przedszkolnej w Gminie Janów, 

powiat Sokólski.  

15.  Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Janów. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie sesji.   



3. INFORMACJA Z PRACY WÓJTA GMINY JANÓW. 

 

 Informację przedstawił Wójt Gminy Janów Pan Czesław Jan Kiejko. Poinformował co 

działo się pomiędzy sesjami. Została podpisana umowa na targowisko. Dostaliśmy największą 

dotację wśród gmin składających wniosek. Jeśli chodzi o chodnik w Kizielanach i ul. Marii 

Bućko oraz chodnik przy cmentarzu nie przejdą w rewitalizacji ponieważ nie ma na to środków. 

Dlatego złożyliśmy wniosek na rewitalizację byłej szkoły w Kizielanach i mamy nadzieję że 

zostanie pozytywnie rozpatrzony. Kolejną sprawą są to założenia poprawy bezpieczeństwa na 

drodze wojewódzkiej nr 671. W roku 2013 rozpoczęto prace na odcinku Korycin –Janów gdzie 

wymieniono nawierzchnię. Następnie wykonano rondo w Janowie i Trzciance oraz poprawiono 

łuk w Wasilówce. Wykonano odprowadzenie wody na ulicy Sokólskiej i Korycińskiej. 

Pozostały jeszcze do zrobienia poprawa łuku w Nowowoli gdzie jest dodatkowo zjazd na drogę 

powiatową i dalej gminną oraz obniżenie górki w miejscowości Studzieńczyna wraz z 

przebudową przepustów. W ramach poprawy bezpieczeństwa drogi wojewódzkie wykonałyby  

również parking w Janowie na działkach po byłym Orlenie na przystanku PKS oraz przy placu 

pod kościołem. Warunkiem koniecznym jest przekazanie terenu pod ewentualną budowę. 

Działki te nie mogą być wykorzystane w inny sposób niż parking ponieważ potencjalna 

działalność wiąże się z uzyskaniem zjazdu na drogę wojewódzką. W chwili obecnej nie mamy 

jeszcze projektu na ten parking. Jak będzie przygotowana dokumentacja  to radni, sołtysi oraz 

mieszkańcy będą mogli zapoznać się z planami i wyrazić swoją opinię. Problemem jest 

rozwiązanie sprawy autobusów. Jest ich co prawda niewiele ale trzeba znaleźć na nie miejsce. 

Pieniądze na ten cel są przygotowane i jeżeli będzie decyzja pozytywna to z nich skorzystamy, 

a jeśli negatywna to niestety nie skorzystamy. A nas jako gmina na taki wydatek nie stać.  

 

4. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH. 

 

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – zapytał, jeśli te działki przekażemy dla 

województwa to co my będziemy mili do powiedzenia oni będą robić co oni chcą. Pan Wójt 

myśli że jak je oddamy to oni nas będą słuchać 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – udzielił odpowiedzi, moje zdanie się skończyło ja 

zdobyłem pieniądze a to co będzie uzgadniane będzie uzgadniane z mieszkańcami, którzy chcą 

mieć to tak jak oni sobie uważają. A jeśli nie będą się z tym zgadzać to ten projekt nie 

powstanie. 



Radny Gminy Pan Alfred Turel- powiedział iż będąc w terenie słyszał wiele głosów osób 

przeciwnych ruszaniu placu przed kościołem. Został on przebudowany za duże pieniądze kilka 

lat temu. 

Wójt Gminy Pan Czesław jan Kiejko – powiedział, odpowiedział ,iż o zakresie przebudowy 

decyduje projektant a nie my. Radni zadecydują czy w ogóle powstanie parkingi i zostanie to 

zapisane w protokole. Panie Turel parking musi być wybudowany zgodnie z przepisami i my 

na to nie mamy wpływu o tym decyduje projektant. 

Radny Gminy Pan Adam Hościłowicz – zapytał, czy przekazując te działki to będziemy to 

będziemy wiedzieć co gdzie będzie 

Wójt Gminy Pan Czesław jan Kiejko – odpowiedział, jeśli taka będzie wola gminy to 

projektant zadecyduje co gdzie i jak 

Radny Gminy Pan Adam Hościłowicz – zapytał , czy nie lepiej poczekać na warianty 

Radny Gminy Pan Alfred Turel – powiedział, że sami wybudujemy ten parking. Tu nie są 

potrzebne duże pieniądze. Wydajemy na drogi to możemy wybudować i parking 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – powiedział, aby wybudować parking przy drodze 

wojewódzkiej musi uzyskać zgody od Zarządu Dróg Wojewódzkich  

Radny Gminy Pan Alfred Turel – powiedział, że jak można wybudować drogę do Solnika to 

i tutaj przecież też można 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – odpowiedział, w sprawie drogi do Solnika mogę 

wyjaśnić że droga ta nie przebiega w pasie drogowym, a po polu Solnika i Pan Solnik może 

wystąpić o odszkodowanie 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – zapytał, jeżeli chodzi o drogi to co będziemy 

budować drogi do wszystkich kolonistów, a co z wioskami. Droga do Gabrylewszczyzny nie 

jest ważna. Ważna jest droga do Solnika za 300 tys. zł. bo on ma drogę w polu a gdzie ma 

Gabrylewszczyzna  

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – odpowiedział, że droga do Gabrylewszczyzny jest 

drogą powiatową i za to odpowiada powiat 



Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – zapytał, iż do wszystkiego dostajemy 

dofinansowanie to dlaczego nasza gmina jest zadłużona. My już jesteśmy na 2 miejscu. Myślę 

że pokonamy Korycin 

Wójt Gminy Pan Czesław jan Kiejko – wyjaśnił, że przez 8 lat wstecz nie był złożony żaden 

projekt na inwestycję. Wszystkie pieniądze które wydajemy to środki unijne 

Radny Gminy Pan Alfred Turel – zapytał po co remontować ten budynek po byłych 

elektrykach 

Wójt Gminy Pan Czesław jan Kiejko – odpowiedział, mamy przykład jeden pożar. Rodzina 

składała się z 4 osób plus starsi rodzice. To szczęści że rodziców wziął syn do siebie 

Radny Gminy Pan Alfred Turel – powiedział, ze Pan Filinowicz zwalnia mieszkanie byłoby 

2 wolne mieszkania i wystarczyłoby 

Wójt Gminy Pan Czesław jan Kiejko – odpowiedział, ma to pójść w ruinę 

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – zapytał, ile warta jest nasza Rada Gminy. Jest nas 

15 Radnych. Ile warte są posiedzenia komisji drogownictwa? Komisja przedstawiła drogi, które 

miały być priorytetem. Żadna z tych dróg nie została wyremontowana. Zadowolony jestem 

jedynie z drogi w Nowowoli. Po co było jeździć i ustalać jakieś zadania skoro nie są one 

realizowane 

Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – zapytał, co jest z drogą do Zielonego Gaju przecież 

jest zrobiona dokumentacja i miała być wyasfaltowana, ale projekt przepadł bo jest za mało 

mieszkańców. A ile mieszkańców jest przy drodze do Nowinki? 

Wójt Gminy Pan Czesław jan Kiejko – odpowiedział, iż odnośnie tej drogi do Nowinki , za 

tą drogę odpowiada Powiat  i proszę zadać im to pytanie. A odnośnie budowy drogi do 

Zielonego Gaju nie uzyskaliśmy odpowiedniej ilości punktów ze względu na zbyt małą ilość 

mieszkańców. Na to nie mamy wpływu. 

Radny Gminy Pan Alfred Turel – zapytał, ile musimy dołożyć do budowy targowiska? 

Wójt Gminy Pan Czesław jan Kiejko – odpowiedział, ze jeżeli ogłosimy przetarg to wtedy 

będę wstanie powiedzieć 

Radny Gminy Pan Wacław Raczkowski – powiedział że trzeba coś zrobić z tymi 

przystankami w Jasionowej Dolinie i Kładziewie 

Wójt Gminy Pan Czesław Jan Kiejko – odpowiedział, jeśli chodzi o przystanki zastanawiamy 

się aby zastąpić je drewnianymi 

Wójt opuścił posiedzenie sesji Rady Gminy w związku ze spotkaniem w Urzędzie 

Marszałkowskim z delegacją z Grodna. Sprawa dotyczyła środków finansowych 



transgranicznych. Gminy wspólnie piszą takie projekty. Wcześnie nie był ustalony termin 

takiego spotkania.  

 

5. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE GMINY JANÓW NA 

2017 R. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan.  Poinformowała Radę iż do tych 

zaproszeń które zostały wysłane tydzień temu doszły następujące zmiany. Po stronie 

dochodów: 

1. W związku z pismem z Urzędu Marszałkowskiego DIT-I.3031.94.2017 dotyczącym 

nieuznania przedstawionego przez Wójta Gminy rozliczenia z dotacji celowej otrzymanej na 

zakup sprzętu ratowniczo - gaśniczego - zwrócono 4 000 zł  do budżetu Marszałka i 

zmniejszono plan dotacji po stronie dochodów oraz zaplanowano ten wydatek ze środków 

własnych   budżetu gminy,  

2. W dziale "Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych  i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem" zwiększa się 

plan dochodów dotyczący wpływów  z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych o kwotę 155 zł zwiększając jednocześnie wydatki związane z 

przeciwdziałaniem alkoholizmowi o tę samą kwotę.  W planie dochodów zwiększono również 

dochody związane z wpływami z podatku dochodowego od osób prawnych w kwocie 137 zł.  

3. W dziale "Oświata i wychowanie" zwiększono dochody z tytułu pobytu dzieci w 

Przedszkolu samorządowym w Janowie o kwotę 1 178 zł oraz wprowadzono do budżetu po 

stronie dochodów i wydatków środki z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w kwocie 5 433 

zł  jako dotację celową na sfinansowanie wyposażenia gabinetów profilaktyki zdrowotnej w 

Zespole Szkół Samorządowych w Janowie.  

4. W dziale "Rodzina" zmniejszono po stronie dochodów i wydatków kwotę dotacji celowej 

w  wysokości 12 750 zł z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń rodzinnych i świadczeń z 

funduszu alimentacyjnego. Zmniejszenia dokonano na podstawie pisma z PUW -FB-

II.3111.606.2017.MA  

 

Po stronie wydatków: 

1. W dziale "Rolnictwo i łowiectwo" zwiększono składki dla Podlaskiej Izby Rolniczej  w 

kwocie 1 621 zł  

2. W dziale "Transport i Łączność"  zwiększono wydatki na bieżące utrzymanie dróg 



gminnych w kwocie 11 000 zł, zmniejszając jednocześnie o kwotę 11 045 zł wydatki 

majątkowe na inwestycję przebudowy drogi gminnej na odcinku Sitkowo- Ostra Góra.  

3. W dziale "Gospodarka mieszkaniowa" zwiększono plan wydatków na zakup energii w 

budynkach komunalnych  

4. W dziale "Administracja publiczna" zwiększono plan wydatków na zakup materiałów na 

sesję Rady Gminy o kwotę 300 zł, na zakup usług zdrowotnych, materiałów i wyposażenia, 

zakup energii , usług pozostałych, usług szkoleniowych oraz weryfikację odpisu na zfśs w 

Urzędzie Gminy na ogólną kwotę 25 856 zł oraz w rozdziale "Pozostała 

działalność"  zmniejszono wynagrodzenia o kwotę 31 510 zł, oraz zweryfikowano odpis na 

zfśs o kwotę 5 315 zł  a zwiększono  plan wydatków na  opłacenie pobytu dzieci z terenu 

gminy Janów w przedszkolu w gminie Korycin i Białystok na kwotę 6 050 zł.  

5. W rozdziale dotyczącym utrzymania OSP zwiększono wydatki bieżące na ogólną kwotę 8 

514 zł.  

6. W dziale "Obsługa długu publicznego" zwiększono plan wydatków na spłatę odsetek od 

kredytów długoterminowych w wysokości 5 650 zł  

7. W dziale "Różne rozliczenia" dokonano zmniejszenia rezerwy ogólnej w kwocie 33 618 zł. 

Zmniejszenia dokonano w porozumieniu z Wójtem Gminy.  

8. W dziale "Oświata" dokonano zwiększeń w planie wydatków szkół podstawowych o kwotę 

9 053 zł, w planie wydatków związanym z dowożeniem uczniów do szkół na zakup paliwa i 

ubezpieczenia  8 421 zł,  

9. W dziale "Pomoc społeczna" dokonano przesunięć między paragrafami zwiększając 

wydatki o kwotę 5 734 zł i zmniejszając o kwotę 7 699zł.  

10. W dziale "Rodzina" zwiększono wydatki o kwotę 11 158  zł, a zmniejszono o 21 943 zł.  

11. W dziale "Gospodarka komunalna i ochrona środowiska" zwiększono plan wydatków na 

funkcjonowanie oczyszczalni ścieków w Janowie o kwotę 1 264 zł oraz na zakup energii i 

konserwację oświetlenia ulicznego na ogólną kwotę 14 972 zł  

12. W dziale "Kultura fizyczna"  zwiększono plan wydatków na zakup energii na potrzeby 

Hali Sportowej w kwocie 3 400 zł, zmniejszono wydatki na wynagrodzenia o kwotę 5 000 zł i 

składki ZUS o kwotę 8 000zł.  

13. Dokonano przesunięć między paragrafami dotyczącymi zadań zleconych z zakresu 

prowadzenia stałego rejestru wyborców. 

 Wobec braku uwag Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały 

Nr XXX/18017 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok, który został poddany pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 9 Radnych przy 1głosie wstrzymującym. 



Uchwała Nr XXX/180/17 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok w załączeniu do 

protokołu. 

 

6. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY JANÓW NA LATA 2017-2025. 

 

 Kwestie omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż w 

załączniku nr 1 do uchwały dokonano aktualizacji planu dochodów i wydatków budżetowych 

na rok 2017.  

Wobec braku uwag Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały Nr 

XXX/181/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów na lata 

2017-2025, który został poddany pod głosowanie. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 9 

Radnych przy 1głosie wstrzymującym. 

Uchwała Nr XXX/182/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Janów na lata 2017-2025 – jest załącznikiem do protokołu. 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU GMINY NA 2018 

ROK. 

 

 Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan. Poinformowała, iż 

uchwała w sprawie budżetu gminy na 2018 rok różni się nieznacznie od projektu uchwały w 

sprawie budżetu na 2018 rok. Wysokość dochodów i wydatków planowana była w oparciu o 

wykonanie za rok 2017 jak również na podstawie pism i stawek podatkowych obowiązujących 

w 2018 roku. 

Dochody stanowią załącznik Nr 1 do budżetu i zaplanowane są w przyszłym roku w wysokości 

19 862 329 zł, z tego bieżące - 16 755 500 zł majątkowe – 3 106 829 zł.   

Na dochody bieżące największy wpływ mają: 

Subwencje – 7 357 676 zł  

Dotacje celowe na zadania własne i zlecone – 5 434 093 zł – dotyczą środków na świadczenia 

rodzinne i pielęgnacyjne, realizację programu 500+, oraz składki na ubezpieczenie zdrowotne, 

na utrzymanie USC, na zasiłki, dożywianie i utrzymanie GOPS. 

Udziały w podatku dochodowym - 1 232 159 zł 

Podatki - 3 635 019 zł  

Podatki stanowią prawie 16 % dochodów bieżących 



Podatek rolny obliczono według stawki 131,225 zł za 1 ha przeliczeniowy 

Podatek leśny – 191,01 za 1 m3 

Podatek od nieruchomości – wg stawek uchwalonych przez Radę Gminy 

Dochody z tytułu dzierżawy i najmu – 129 800 zł  

Dochody z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu – 35 175 zł 

Dochody za ścieki – 105 000 zł  

 

Dochody majątkowe dotyczą: 

- sprzedaż działek i nieruchomości gminnych – 406 168 zł   

- dotacji ze środków UE na projekt dotyczący przebudowy stacji uzdatniania wody w Janowie 

– 1 410 361 zł 

- dotacji ze środków UE na projekt dotyczący termomodernizacji mieszkalnego budynku 

komunalnego w Janowie 190486 zł 

- dotacji ze środków UE na projekt dotyczący przebudowy oczyszczalni ścieków w Janowie 

586 986 zł 

- dotacji ze środków UE dotyczy inwestycji drogowych w 2017 r. – 512 828 zł. 

Wydatki stanowią załącznik Nr 2 budżetu i oszacowane zostały na 19 806 709 zł. w tym: 

1) bieżące – 15 709 957 zł  

W tym na działalność: 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – 5 912 133 zł  

Szkół, Gimnazjum i Przedszkoli – 4 850 070 zł, przyznana subwencja na realizację zadań 

oświatowych to 3 747 856 zł, wkład budżetu na sprawne funkcjonowanie oświaty wynosi, więc 

813 044 zł  

                                      Administracji Publicznej - 2 401 584 zł  

                                      Gminny Ośrodek Kultury Sportu i Turystyki –389 901 zł  

                                      Utrzymanie dróg gminnych – 308 000 zł  

                                      Utrzymanie Ochotniczych Straży Pożarnych – 203 073 zł 

                                      Spłatę odsetek od kredytów – 150 000 zł 

                                      Przeciwdziałanie narkomanii i alkoholizmowi – 36 175 zł  

                                      Gospodarkę ściekową – 127 780 zł  

                                      Oświetlenie uliczne - 155 000 zł  

                                      Składki dla związku gmin Kumiałka – Biebrza i dla związku   

                                      Komunalnego Biebrza– 70 000 zł 

 



W ramach remontów na 2018 rok zaplanowano wstępnie modernizację nabytych budynków po 

zlewni mleka w Nowowoli i Trofimówce oraz naprawę elewacji budynku Urzędu Gminy, 

2) majątkowe – 4 096 752 zł  

Zadania inwestycyjne stanowią załącznik Nr 3 do budżetu i dotyczą  

1.  Realizacji projektu „Rozbudowa, przebudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości 

Janów ”. Zadanie dofinansowane jest ze środków UE z PROW na lata 2014-2020. 

Umowa na wykonanie projektu została podpisana w dniu 16.10.2017 roku z firmą 

AQUA-SOFT z Białegostoku. Zakończenie robót budowlanych ustalono na 30.05.2018 

rok. 

2.  Realizacji projektu „Termomodernizacja komunalnego budynku mieszkalnego w 

Janowie”. Zadanie dofinansowane jest ze środków UE z RPO WP na lata 2014-2020. 

Umowa na wykonanie projektu została podpisana w dniu 24.10.2017 roku z firmą PUH 

GENO z Sokółki. Zakończenie robót budowlanych ustalono na 31.05.2018 rok. 

3. Kolejnym wydatkiem majątkowym będzie opracowanie dokumentacji aplikacyjnej 

dotyczącej złożenia wniosku do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowania budowy 

Przedszkola w Janowie 

4. W ramach wydatków majątkowych zaplanowano także inwestycję Przebudowy 

oczyszczalni ścieków w Janowie. Przetarg na te zadanie zostanie ogłoszony w 2018 

roku, Gmina otrzymała dofinansowanie ze środków PROW na lata 2014-2020 w 

wysokości 586 986 zł, wartość kosztorysowa inwestycji – 922 500 zł. 

 

Załącznik Nr 4 do budżetu dotyczy przychodów i rozchodów na rok 2018.  W następnym roku 

budżetowym na etapie planowania budżetu nie zachodzi potrzeba zaciągania kredytów i 

pożyczek długoterminowych. Do spłaty natomiast według zawartych umów z bankami na rok 

2018 zabezpieczono kwotę 995 620 zł. Przy opracowaniu budżetu na 2018 rok powstała 

nadwyżka budżetowa w wysokości 55 620 zł. Aby dokonywać terminowej i systematycznej 

spłaty rat zobowiązań wykazano, że źródłem pokrycia tych rozchodów będą wolne środki w 

ogólnej wysokości 940 000 zł.  

W 2018 roku planuje się do zaciągnięcia kredytu na wyprzedzającą finansowanie działań 

finansowych ze środków pochodzących z UE na inwestycję dotyczącą przebudowy 

oczyszczalni ścieków w wysokości 586 986 zł. Kredyt będzie pochodził z Banku Gospodarstwa 

Krajowego w Białymstoku. 



Załącznik Nr 5 do budżetu dotyczy dotacji udzielanych podmiotom należącym i nienależącym 

do sektora finansów publicznych. W budżecie zabezpieczono środki dla GOKSiT w kwocie 

389 901 zł. 

Załącznik Nr 6 dotyczy planu dochodów i wydatków rachunku dochodów własnych – stołówki 

W roku 2018 przeznaczono kwotą 490 000 zł. Następnie Skarbnik Gminy odczytała projekt 

uchwały nr XXX/182/2018 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2018 rok, który został 

poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 8 Radnych, przy 2 głosach 

wstrzymujących. 

Uchwała Nr XXX/182/2018 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2018 rok – jest 

załącznikiem do protokołu. 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY JANÓW NA LATA 2018-2025. 

 

 Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan . Poinformowała, iż obowiązek 

opracowania Wieloletniej Prognozy Finansowej, w skrócie WPF-u wynika z art.230 ustawy z 

dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych.  Założenia do projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2018-2025 oparto na analizie trendów kształtowania się 

dochodów i wydatków w latach ubiegłych i na podstawie budżetu roku 2017. Głównym 

założeniem WPF-u jest przedstawienie w jak najbardziej realny sposób sytuacji finansowej 

budżetu Gminy. Jest to trudna do przewidzenia prognoza dotycząca przyszłego poziomu 

rozwoju Gminy jak również stopnia zaspokojenia potrzeb społeczności lokalnej. 

Do opracowania prognozy dochodów na rok 2018 wykorzystano dane z Ministerstwa Finansów 

o wysokości subwencji oraz udziałach w podatku dochodowym od osób fizycznych, informacji 

z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego i z Krajowego Biura Wyborczego o wysokości dotacji 

oraz przewidzianych do osiągnięcia dochodów własnych. Mając na uwadze art.243 ust.2 

u.o.f.p. w załączniku Nr 1 do uchwały przedstawiona została kolumna zawierająca planowane 

wartości wykazane w sprawozdaniu z wykonania budżetu za III kwartały 2017 roku. Kolumna 

ta zawiera jedynie dane, które są niezbędne do obliczenia wskaźników dotyczących 

maksymalnego poziomu spłat, zgodnie z art.243 ust.1 u.o.f.p. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Janów została opracowana do roku 2025, wynika to z 

faktu, że właśnie w tym roku planowana jest ostateczna spłata wszystkich zaciągniętych 

zobowiązań. 

Dochody Gminy w roku 2018 zaplanowano w wysokości 19 862 329 zł, z tego bieżące w 



wysokości 16 755 500 zł oraz dochody majątkowe w wysokości 3 106 829 zł, z tego dochody 

pochodzące z dofinansowania środków unijnych do realizacji zaplanowanych inwestycji w 

wysokości 2 700 661 zł. Pozostałe dochody majątkowe w wysokości 406 167 zł pochodzą ze 

sprzedaży mienia gminnego. 

 Na główne źródła dochodów bieżących w latach 2019-2025 składać się będą subwencje, 

dotacje, dochody z podatków i opłat lokalnych, podatków pobieranych na rzecz gminy przez 

Urzędy Skarbowe, wpływów z czynszów, dzierżawy i pozostałe wpływy z usług.  Kwota 

subwencji ogólnej dla Gminy Janów wzrosła w 2018 roku o 421 569 zł w stosunku do roku 

2017, dlatego w kolejnych latach zaplanowano wzrost subwencji do kwoty 7 750 000 zł w roku 

2025.  Taka sama sytuacja dotyczy udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych - 

realny wzrost w stosunku do roku 2017 wyniósł 120 005 zł. Pozwoliło to na zaplanowanie 

symulacji wzrostu do kwoty 1 310 000 w roku 2025. Zachowano ostrożność przy nadmiernym 

zwiększaniu dochodów bieżących z zakresu podatków i opłat lokalnych. W kolejnych latach 

planuje się zwiększenia dochodów i wydatków bieżących o środki z dotacji, które wpływają do 

budżetu w trakcie roku budżetowego, a dotyczy to w szczególności dotacji na akcyzę od paliw, 

dotacji oświatowych, dotacji w zakresie pomocy materialnej na wypłatę stypendium. 

Dochody majątkowe w wysokości 2 187 833 zł z tytułu środków przeznaczonych na 

dofinansowanie inwestycji realizowanych w 2018 roku zaplanowano na podstawie 

podpisanych umów o dofinansowanie projektów z funduszy unijnych. Dotyczy to projektów w 

zakresie przebudowy stacji uzdatniania wody w Janowie, przebudowy oczyszczalni ścieków 

oraz termomodernizacji komunalnego budynku mieszkalnego w Janowie. Dochody majątkowe 

w wysokości 512 828 zł będą dofinansowaniem środkami pochodzącymi z programu PROW 

na lata 2014-2020, które nie wpłyną do budżetu w roku 2017. 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Janów w kolejnych latach budżetowych uwzględnia 

dochody majątkowe do roku 2020, tj. do okresu funkcjonowania PROW na lata 2014-2020. 

Wydatki majątkowe w latach następnych, czyli 2021-2025 dotyczą środków własnych budżetu 

Gminy. 

Wydatki Gminy w roku 2018 zaplanowano w wysokości 19 806 709 zł, z tego wydatki bieżące 

- 15 709 957 zł oraz wydatki majątkowe w wysokości 4 096 752 zł. Wydatki bieżące 

zabezpieczają bieżące funkcjonowanie jednostek budżetowych realizujących zadania zgodnie 

z ustawą o samorządzie gminnym. Powstała nadwyżka budżetowa w wysokości 55 620 zł 

zostanie przeznaczona na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

 

 Zgodnie z art.226 ust.2 pkt 2 w ramach wydatków bieżących wyodrębniono wydatki na 



wynagrodzenia i składki od nich naliczane oraz wydatki na funkcjonowanie j.s.t. ( rozdział 

75022 i 75023 klasyfikacji budżetowej). Wyodrębniono również wydatki związane z 

wymogami ustawowymi - pozycję na obsługę poręczeń i gwarancji, w wierszu tym nie 

wykazano żadnych kwot, gdyż na chwilę obecną nie udzielono żadnych poręczeń i gwarancji i 

nie są one również planowane w latach następnych. Wyodrębniono również pozycję wydatków 

związanych z obsługą długu. W wierszu tym przedstawiono koszty związane z zaciągniętym 

długiem w poszczególnych latach. Założono minimalny wzrost wydatków bieżących w latach 

następnych po roku bazowym. Zakłada się, że w celu bezpiecznej spłaty zaciągniętych 

kredytów dochody bieżące winny rosnąć w szybszym tempie niż wydatki bieżące.  Jest to 

niezbędny warunek do spełnienia wymogów wynikających z art. 243 u.o.f.p., mając na uwadze 

fakt, że poziom zadłużenia Gminy Janów niebezpiecznie zbliża się do maksymalnych wartości 

w odniesieniu do spełnienia wskaźnika spłaty zobowiązań określonego w art.243. 

Gmina Janów w 2018 roku dokonuje spłaty rat kredytów długoterminowych w wysokości 

995 620 zł oraz zaplanowano wydatki na obsługę długu w wysokości 150 000 zł. Planuje się 

również zaciągnąć pożyczkę na wyprzedzające finansowanie działań finansowych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej  wysokości 586 986 zł. Jest to równowartość 

dofinansowania inwestycji pn. Rozbudowy oczyszczalni ścieków w Janowie ze środków Unii 

Europejskiej. Pożyczkę zaplanowano spłacić w tym samym roku budżetowym. Przychodem 

budżetu Gminy Janów na rok 2018 będą zatem wolne środki w kwocie 940 000 zł oraz 

pożyczka na finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej w kwocie 586 986 zł.  

W załączniku Nr 2 do projektu uchwały WPF-u na lata 2018-2025 wykazano przedsięwzięcie 

w zakresie wydatków majątkowych w związku z realizacją zadania: 

 - przebudowa stacji uzdatniania wody w Janowie, 

- budowa targowiska wiejskiego w Janowie 

- rewitalizacja wsi Kizielany poprzez nadanie nowych funkcji dawnej szkole oraz jej otoczeniu. 

Gmina dołoży wszelkich starań, aby w następnych latach budżetowych planowane dochody 

zabezpieczały realizację wszystkich wydatków bieżących oraz spłaty rat kredytów w danym 

roku budżetowym. 

Pomimo wielu trudności planuje się sukcesywnie realizować zadania inwestycyjne 

poprawiające stan infrastrukturalny gminy przy jednoczesnym dofinansowaniu środków 

unijnych. 

Następnie Skarbnik Gminy Pani Dorota Bohdan odczytała projekt uchwały nr XXX/183/17 w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janów na lata 2018-2025, 



która została poddana pod głosowanie. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 9 Radnych 

przy 1głosie wstrzymującym. 

Uchwała Nr XXX/183/17 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Janów na lata 2018-2025 – jest załącznikiem do protokołu. 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA PLANU PRACY 

KOMISJI REWIZYJNEJ W 2018 ROKU. 

 

 Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. W związku z przepisami ustawy o 

samorządzie gminnym oraz statutem Gminy Janów, Rada Gminy zatwierdza, co roku plan 

pracy Komisji Rewizyjnej na następny rok. Zaproponowane zostały następujące tematy 

posiedzeń Komisji: Zapoznanie się z bieżącą pracą Wójta Gminy, Analiza wykonania budżetu 

gminy za 2017 rok, Przygotowanie wniosku o udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, 

Analiza wykonania budżetu gminy za I półrocze 2018 rok, Wykorzystanie dotacji celowych i 

innych na zadania realizowane przez gminę i gminne jednostki organizacyjne, Kontrola 

wykorzystania subwencji oświatowej w wybranej placówce oświatowej, Analiza projektu 

budżetu gminy na 2019 rok, Opracowanie planu pracy komisji na 2019 r., Inne zadania zlecone 

przez Radę gminy w zakresie kontroli jednostek organizacyjnych gminy. Wobec braku uwag 

odczytany został projekt uchwały Nr XXX/184/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej w 2018 roku, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem 

uchwały opowiedziało się 10 Radnych. 

Uchwała Nr XXX/184/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

rok 2018 jest załącznikiem  do protokołu. 

  

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA SPÓŁCE POD FIRMĄ 

:BIOM SP. Z O.O. Z SIEDZIBĄ W DOLISTOWIE STARYM ZADANIA WŁASNEGO 

GMINY JANÓW W ZAKRESIE GOSPODARKI ODPADAMI KOMUNALNYMI. 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż jeśli 

chodzi o tą uchwałę to Gmina Janów od 2011 roku uczestniczy w programie „Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami” i od 2011 roku realizowane jest etapami poszczególne działania 

z zakresu gospodarki odpadami. Teraz przystępujemy do III etapu realizacji tego systemu 

gospodarki odpadami poprzez budowę PSZOKów ( Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych). Przystępując do tego zadania w 2011 roku nie zostało przekazane statutowi 



zadań z zakresu gospodarki odpadami. Natomiast do tego działania w związku z tym że nasza 

Gmina będzie korzystać z dofinansowania potrzebne jest podjęcie uchwały odnośnie 

powierzenia tych zadań Gminy Janów spółce BIOM. Następnie został odczytany projekt 

uchwały Nr XXX/185/17 w sprawie powierzenia spółce pod nazwą BIOM Sp. Z o.o. z siedzibą 

w Dolistowie Starym zadania własnego Gminy Janów w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi oraz wyrażenie zgody na zawarcie poprzez Gminę Janów aneksu do umowy 

wykonawczej o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami zawartej dnia 

10 października 2011 roku, niezbędnego do realizacji projektów pn.: „Biebrzański System 

Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK” i „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – 

etap III-PSZOK”, współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020, która została poddana pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych. 

Uchwała Nr XXX/185/17 w sprawie powierzenia spółce pod nazwą BIOM Sp. Z o.o. z 

siedzibą w Dolistowie Starym zadania własnego Gminy Janów w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi oraz wyrażenie zgody na zawarcie poprzez Gminę Janów aneksu 

do umowy wykonawczej o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki 

odpadami zawartej dnia 10 października 2011 roku, niezbędnego do realizacji projektów 

pn.: „Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK” i „Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami – etap III-PSZOK”, współfinansowanych ze środków 

Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na 

lata 2014-2020 – jest załącznikiem do protokołu. 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA ROCZNEGO PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I PODMIOTAMI 

WYMIENIONYMI W ART. 3 UST. 3 USTAWY O DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU 

PUBLICZNEGO I WOLONTARIACIE. 

 

 Kwestie omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż na ostatniej 

sesji uchwalaliśmy roczny program współpracy z organizacjami pozarządowymi i o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Błędem naszym było to że od 2017 roku ten 

program jest przepisem prawa miejscowego i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podlaskiego. W uchwale nie było sformułowania, że uchwała w chodzi w życie 

po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego i 

dlatego musimy podjąć taką uchwałę jeszcze raz. Wobec braku uwag odczytany został projekt 



uchwały Nr XXX/186/17 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie, który został poddany pod głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały opowiedziało się 10 Radnych. 

Uchwała Nr XXX/186/17 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie – jest załącznikiem do protokołu. 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE STWIERDZENIA PRZEKSZTAŁCENIA 

DOTYCHCZASOWEJ SZEŚCIOLETNIEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ W JANOWIE 

W OŚMIOLETNIĄ SZKOŁĘ PODSTAWOWĄ W JANOWIE. 

 

 Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż tą 

uchwałę podejmujemy z uwagi na to iż ta uchwała, którą podjęliśmy w listopadzie została 

podjęta z błędami. Podejmowaliśmy uchwałę prosząc o opinię Radców Prawnych jak równie 

Kuratorium Oświaty. No i taką uchwałę po opinii odnośnie projektu uchwały przed poprzednią 

sesją otrzymaliśmy i podjęliśmy taką uchwałę gdzie przekształciliśmy Zespół Szkół 

Samorządowych w Zespół Szkolno-Przedszkolny. Z uwagi na to że w tej uchwale nie ma 

czegoś takiego jak Zespół Szkół Samorządowych  to po podjęciu uchwały Urząd Wojewódzki 

Wydział Nadzoru i Kontroli zasygnalizował żeby uchwałę dopasować do innych artykułów 

ustawy przepisami prawo oświatowe. I dlatego musimy podjąć taką uchwałę. Wobec braku 

uwag odczytany został projekt uchwały Nr XXX/187/17 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Janowie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową w Janowie, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały 

opowiedziało się 10 Radnych. 

Uchwała Nr XXX/187/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Janowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w 

Janowie – jest załącznikiem do protokołu. 

 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE STWIERDZENIA PRZEKSZTAŁCENIA 

DOTYCHCZASOWEJ SZEŚCIOLETNIEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ W 

BIAŁOUSACH W OŚMIOLETNIĄ SZKOŁĘ PODSTAWOWĄ W BIAŁOUSACH. 

 



 Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. Poinformował, iż jeśli chodzi o tą 

uchwałę to tutaj wystąpił inny błąd. Sama uchwała jest dobra natomiast podstawa prawna nie 

jest taka jaka powinna być i dlatego musimy podjąć nowa uchwałę. Wobec braku uwag 

odczytany został projekt uchwały Nr XXX/188/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Białousach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Białousach, który został poddany pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały 

opowiedziało się 10 Radnych. 

Uchwała Nr XXX/188/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Białousach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w 

Białousach – jest załącznikiem do protokołu. 

 

14. INFORMACJA WÓJTA GMINY JANÓW W SPRAWIE ANALIZA 

AKTUALNEGO POTENCJAŁU I PROGNOZOWANEGO ZAPOTRZEBOWANIA NA 

USŁUGI EDUKACJI PRZEDSZKOLNEJ W GMINIE JANÓW, POWIAT SOKÓLSKI.  

 

 Informacja Wójta Gminy Janów w sprawie analiza aktualnego potencjału i 

prognozowanego zapotrzebowania na usługi edukacji przedszkolnej w Gminie Janów, powiat 

Sokólski przedstawił Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Gminy Pan Leopold Szuflicki opuścił posiedzenie sesji Rady Gminy. 

 

15.  PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXIX SESJI RADY GMINY JANÓW. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uwag do protokołu z ostatniej sesji nie 

wniesiono. Wobec powyższego przeprowadzono głosowanie. Za przyjęciem protokołu z XXIX 

sesji Rady Gminy opowiedziało się 9 Radnych. 

 

16. WOLNE WNIOSKI. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Antoni Rymarski zabrał głos jako pierwszy. 

Poinformował, iż wpłynęło do Rady Gminy pismo Pani Sołtys z Trofimówki odnośnie 

podwyższenia prowizji od podatku rolnego z 6% do 8%. Przewodniczący Rady odczytał pismo. 

Przewodniczący udzielił głosu dla Sekretarza Gminy Pana Jerzego Pogorzelskiego. 



Sekretarz Gminy zaproponował o przygotowaniu na najbliższą sesję uchwały o podwyższeniu 

prowizji 

Następnie głos zabrał Sołtys wsi Kizielany Pan Tomasz Jaroma. Powiedział że chodzi o 

śmiecie żeby zgrać w tym samym czasie opłatę za podatek i opłaty za śmieci, żeby były w tym 

samym terminie 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski udzielił odpowiedzi że wszystko zależy od ustawy. 

Jedna ustawa określa kiedy i w jakim terminach opłacamy podatki od nieruchomości, rolny 

natomiast inna ustawa reguluje opłaty śmieciowe 

Sołtys Sołectwa Janów Pan Andrzej Bielec – miałem pytanie do Pana Wójta ale go nie ma. 

Pan Przewodniczący nie udzielił mi głosu jak był Pan Wójt. Mam pytanie odnośnie tych trzech 

działek, które mamy przekazać dla Zarządu Dróg Wojewódzkich. Bo Pan Wójt sprytnie wybrną 

tłumacząc, że wszystko zależy od projektantów. Więc pytam, czy procedura będzie taka, że my 

przekażemy działki dla urzędu wojewódzkiego potem projektanci przygotują projekt i 

następnie konsultacje z mieszkańcami. To w takim przypadku my jako mieszkańcy nie 

będziemy mieli nic do powiedzenia. Po przekazaniu działek dla urzędu wojewódzkiego to drogi 

wojewódzkie będą decydować co i jak tam powstanie. Dodatkowo nie widzę sensu rozwalania 

dobrze wykonanego placu przed kościołem.  

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – odpowiedział , że sprostuje to nie jest przekazanie 

do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego tylko dla Powiatowego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

bo to oni zarządzają drogą wojewódzką. Czynni uczestniczyłem w realizacji inwestycji 

polegającej na przebudowie parku oraz tego placu przed kościołem. W 2010 roku projekt ten 

dostał 2 miejsce jako inwestycja ze środków z PROW. Jest zasadnicza różnica między 

parkingiem a placem z miejscami postojowymi. Budowa parkingu jest obwarowana wieloma 

przepisami min. Wymaga pozwolenia na budowę , a miejsca postojowe jest dużo łatwiej 

zrealizować.  

Sołtys Sołectwa Janów Pan Andrzej Bielec – zapytał dlaczego rozwalać parking, na który 

zostało wydane 600 tyś zł., żeby zrobić znowu parking 

Sołtys Sołectwa Trofimówka Pani Joanna Deputat – zapytała dlaczego jest zamknięty na 

przystanku WC 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – odpowiedział, że staramy się aby WC było czynne  

 Radny Gminy Pan Czesław Hniedziejko – zapytał, kto jest odpowiedzialny za nadzór nad 

sypaniem dróg z funduszu sołeckiego 

 Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – odpowiedział, że bezpośrednio odpowiedzialny 

jest Pan Wójt 



Sołtys Sołectwa Janów Pan Andrzej Bielec – zapytał, dlaczego podsypywanie dróg robi firma 

z Dąbrowy Białostockiej 

Sekretarz Gminy Pan Jerzy Pogorzelski – udzielił odpowiedzi, ponieważ firma ta wygrała 

przetarg na podsypywanie dróg 

  

17. ZAMKNIĘCIE SESJI. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Antoni 

Rymarski zamknął XXX sesję Rady Gminy. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

    Protokolantka       Przewodniczący Rady Gminy 

Marta Muklewicz              Antoni Rymarski 

 

 


